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 Protokół Nr LIII/2014 
 

z uroczystej sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 22 lipca 2014 roku 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 13
05

, a zakończyły o godz. 18
05

. 

 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Cezary Krzyżanowski dokonał otwarcia LIII Sesji IV kadencji 

Rady Powiatu w Myśliborzu zwołanej na wniosek Zarządu Powiatu.  

  

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 17 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Na sesji nieobecni radni: R. Rutkowski, A. Rudnicki. 

 

Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu 

 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

przedstawił porządek LIII sesji Rady Powiatu: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości służebnością przesyłu. 

3. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu 

niepieniężnego do spółki pod firmą Szpital w Dębnie Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale. 

4. Podjęcie uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania 

nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Myśliborski. 

5. Zamknięcie obrad.  

 

Zapytał, czy są pytania, bądź uwagi do porządku sesji? 

 

Radna Powiatu – Danuta Patkowska 

zaproponowała, aby wszystkie punkty z porządku obrad przenieść na sesję zwyczajną, a przed 

tym poddać pod dyskusję na posiedzeniach Komisji. Stwierdziła, że nastąpił niezrozumiały 

pośpiech pracy Zarządu. Niczym nie jest uzasadnione to, że zwołana została kolejna sesja 

nadzwyczajna w tak ważnych sprawach. Przypomniała, że był już omawiany regulamin 

wynagradzania dla nauczycieli i nie znaleziono wówczas argumentów, które przemawiałyby za 

zmianą tego regulaminu. Stwierdziła, że to nie nauczyciele są winni temu, że jest taka, a nie 

inna sytuacja finansowa Powiatu, dlatego nie powinno się im obniżać wynagrodzenia. 

Zauważyła, że wielokrotnie był stawiany wniosek o obniżenie wynagrodzenia Starosty, ale 

bezskutecznie. Stwierdziła, że gdyby przy uchwale, która zmniejszy wynagrodzenie dla 

nauczycieli postawiono również uchwałę w sprawie zmiany wynagrodzenia Starosty i kadry 

pracowniczej Starostwa, to można byłoby się zastanowić.   

Złożyła wniosek, aby wycofać wszystkie punkty z porządku sesji nadzwyczajnej i przesunąć je 

na zwykłą sesję Rady Powiatu oraz poddać dyskusji na posiedzeniach Stałych Komisji.  
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Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

zapytał, czy są inne uwagi lub wnioski? 

 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

poinformował, że tryb zmian może nastąpić zgodnie z § 26 ust. 5 Statutu. Zauważył, że 

wnioskodawcą zwołania dzisiejszej sesji jest Zarząd Powiatu, w związku z tym Zarząd 

powinien zając stanowisko w sprawie złożonego wniosku.  

Następnie ogłosił przerwę.  

 

godz. 13.15 – przerwa  

 

godz. 13.24 – wznowiono obrady 

 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że po zapoznaniu się z wnioskiem radnej Danuty Patkowskiej stanowisko Zarządu 

Powiatu jest następujące: 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki 

pod firmą Szpital w Dębnie Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością na podwyższenie jej 

kapitału oraz objęcia udziałów w podwyższonym kapitale jest konsekwencją decyzji 

wypracowywanych w ciągu ostatnich dwóch lat. W momencie kiedy Szpital otrzyma majątek 

będzie mógł poprawić jakość świadczonych usług, aby były wykonywane w sposób racjonalny 

i profesjonalny. Dodał, że za tym kryją się inwestycje. Przekazał, że prowadzone są rozmowy  

z samorządem gminnym. Gmina Dębno wyraża akces przystąpienia do Spółki poprzez 

wniesienie aportem wkładu gotówkowego i dokonanie konwersji długu, który ma Spółka 

wobec Gminy Dębno.  

W zakresie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości 

służebnością przesyłu przekazał, że jest dokonana wycena tych służebności. Powiat obecnie 

przygotowuje się do inwestycji na terenie Gminy Barlinek w ZSP Nr 1. Zamiarem jest 

ograniczenie wydatków ponoszonych na energię cieplną, dlatego zasadnym jest, aby ten 

projekt znalazł się w porządku sesji. 

Odnośnie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom 

dodatków i innych składników wynagrodzenia w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Myśliborski zauważył, że jest to zadanie, które zostało ujęte  

w programie naprawczym, który został uchwalony w styczniu br. Kwestie te były omawiane na 

spotkaniach ze związkami zawodowymi. Podjęcie takich działań daje racjonalne podejście do 

funkcjonowania wszystkich jednostek oświatowych w Powiecie. Dodał, że w trakcie 

przeprowadzonych konsultacji były ustępstwa ze strony samorządowej, jak i ze strony 

związkowej. Część kwestii zostało uzgodnionych, znaczna część nie. Protokół rozbieżności 

został podpisany i jego konsekwencją jest projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  

Poinformował, że Zarząd Powiatu podtrzymał swoje stanowisko w zakresie zwołania sesji 

nadzwyczajnej, w punktach, które zostały omówione, tym samym negatywnie rozpatrzył 

wniosek radnej Danuty Patkowskiej.   

     

 

Ad. 2 

Przystąpiono do podjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu. 
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Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały. 

 

Za podjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 17 radnych, przeciw – 0, 

nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 

 

Uchwała Nr LIII/436/2014 z dnia 22 lipca 2014 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

obciążenie nieruchomości służebnością przesyłu została podjęta. (załącznik Nr 3 do 

protokołu) 

 

 

 

Ad. 3 

Przystąpiono do podjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie 

wkładu niepieniężnego do spółki pod firmą Szpital w Dębnie Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów w podwyższonym 

kapitale. 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonego projektu uchwały. 

Następnie otworzył dyskusję w przedmiotowej sprawie. 

 

Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

stwierdził, że z uzasadnienia projektu uchwały można wyczytać, że przyczyni się to do rozwoju 

Spółki i stworzy nowe możliwości. Stwierdził, że radni od momentu powołania spółki nie 

posiadają wiedzy na temat jej funkcjonowania. Jedynie z prasy można się dowiedzieć, czego 

doświadczają w tym szpitalu pacjenci. Przypomniał, że po wskazanych przez Członka Zarządu 

Józefa Getmana nieprawidłowościach Komisja Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

wnioskowała do Starosty i nie otrzymała odpowiedzi. Zapytał, gdzie są Rady Nadzorcze  

w Spółkach? Czy zasadnym jest przekazywanie do Spółki majątku, skoro nie ma tam Rady 

Nadzorczej? Szpital był zadłużony na ponad 20.000.000 zł, otrzymał z Ministerstwa dotację  

w kwocie ok. 10.000.000 zł, ale Powiat dołożył również ok. 6.000.000 zł, czego głośno się nie 

mówi, twierdząc, że wszystko zostało spłacone z otrzymanej dotacji. Zauważył, że zmieniona 

została forma organizacyjno-prawna szpitala, a w dalszym ciągu generowane są straty.  

Zaapelował, aby radni zastanowili się nad tym, przed przystąpieniem do głosowania. Aport ma 

służyć do rozwoju Szpitala. Zauważył, że zaciąganie zobowiązań ma służyć rozwojowi 

szpitala. Zapytał, czy w Spółce zostaną utworzone nowe poradnie i gabinety zabiegowe? 

Stwierdził, że na wszystkie pytania dotyczące poradni odpowiada się lakonicznie, a wiadomym 

jest, że NFZ nie przyzna kontraktu czemuś czego nie ma. Pomieszczenia to nie wszystko, musi 

być jeszcze odpowiednia kadra, o którą należy zabiegać.   

Następnie stwierdził, że o sytuacji finansowej Szpitala w Dębnie zadecydowały zaszłości  

z przeszłości. Spółka miała nie generować strat, jednak straty są generowane w dalszym ciągu. 

Dodał, że jeśli nie przekazano aportu do Spółki w momencie przekształcenia, to tym bardziej 

nie należy takiej decyzji podejmować w pośpiechu, na sesji zwołanej przez Zarząd w trybie 

nadzwyczajnym. 
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Radny Powiatu – Tadeusz Maćkała 

zauważył, że mówi się o tym, że szpital został oddłużony, ale nie mówi się już o tym, że 

częścią tego długu został obarczony Powiat. Stwierdził, że Szpital jest źle zarządzany od wielu 

lat, próbuje się zmieniać Dyrektorów, Prezesów, którzy w dalszym ciągu otrzymują bardzo 

wysokie wynagrodzenia. Kolejną kwestią jest brak Rady Nadzorczej w Szpitalu. Praktycznie 

nadzór pełniony jest jednoosobowo, w Szpitalu w Dębnie pełni go Starosta, natomiast w 

Barlinku - Wicestarosta. Stwierdził, że nie wierzy, że Szpital nie będzie generował w dalszym 

ciągu strat przy obecnym zarządzaniu. Szpital ciągnie ekonomicznie w dół cały Powiat. 

Zauważył, że podjęcie uchwały w sprawie wniesienia aportu nic nie da, poza tym, że będzie 

można zaciągać kolejne zobowiązania, które trudno będzie spłacić. Jedynym właścicielem 

Spółki jest Powiat, który w dalszym ciągu będzie musiał spłacać zobowiązania Szpitala. 

Stwierdził, że jednym Szpitalem potrafi się zarządzać, a drugim niestety nie.  

 

Radna Powiatu – Danuta Patkowska 

zauważyła, że na sesji nie ma obecnych przedstawicieli Szpitala w Dębnie, a więc można 

stwierdzić, że nie zależy im na tym, czy otrzymają majątek do Spółki, czy też nie. Zarząd 

Szpitala powinien być rozliczony ze swojej działalności.   

Zauważyła, że Starosta powinien precyzyjnie określić, kiedy powstaną nowe poradnie, bo jak 

na chwile obecną są tylko pomieszczenia bez sprzętu i wyposażenia oraz lekarzy specjalistów.  

W takiej sytuacji Szpital nie ma żadnych gwarancji na otrzymanie kontraktu z NFZ. 

Stwierdziła, że największą nieudolnością obecnego Zarządu jest brak opieki weekendowej  

i nocnej dla mieszkańców Dębna. W Dębnie jest Szpital dlatego pomoc powinna być 

świadczona właśnie tam, a nie w Myśliborzu. Dodała, że Szpital trzyma załoga, która 

zrezygnowała z Funduszu Świadczeń Socjalnych.  

Następnie zauważyła, że wynik finansowy Szpitala jest w dalszym ciągu ujemny i w dalszym 

ciągu nie została powołana Rada Nadzorcza. Poinformowała, że zwróciła się z zapytaniem do 

Wojewody Zachodniopomorskiego, dlaczego toleruje się brak nadzoru Starosty nad 

powołanymi Spółkami i w dalszym ciągu nie zostały powołane Rady Nadzorcze. Wojewoda 

przesłał pismo do Rady Powiatu, kwalifikując je jako skargę. Zapytała, czy będą jakieś 

negatywne skutki dotyczące rozliczenia termomodernizacji? Zauważyła, że umowa była 

podpisana na określonych warunkach. 

Podsumowując stwierdziła, że bez majątku Szpital nie może dalej funkcjonować, bo nie ma 

zdolności kredytowej i nie ma możliwości rozwijania się. Dodała, że Zarządowi Szpitala 

dawno powinno się podziękować, aby nie mógł już szkodzić Spółce.  

 

Radny Powiatu – Andrzej Potyra 

zauważył, że Spółka Szpital w Dębnie powstała w roku 2012. Od samego początku trwała 

dyskusja na temat przystąpienia do Spółki Gminy Dębno. W związku z tym zapytał, na jakim 

etapie są rozmowy i kiedy można spodziewać się, że Gmina Dębno przystąpi do Spółki?  

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że uzgodnione są w części niektóre zapisy z umowy spółki dotyczące 

uprzywilejowania wartości, sposobu powoływania i odwoływania zarządu, zmiany zakresu 

świadczonych usług przez Spółkę. Gmina Dębno wyraża chęć zamiany długu w drodze 

konwersji na udziały w kwocie ok. 800.000 zł i wyraża wolę przekazania 1.500.000 zł w 

gotówce. Jest to informacja ustna uzyskana podczas rozmów z Burmistrzem Dębna, a nie 

potwierdzona jeszcze pisemnie. Pojawiają się informacje, że Gmina miałaby wolę posiadać 

powyżej 50% udziałów w Spółce. Taka decyzja mogłaby się pojawić w formie uchwały w 

miesiącu sierpniu.  

W kwestii przeniesienia nieruchomości w drodze aportu do projektu termomodernizacji 

przekazał, że nie ma zagrożenia w zakresie dotychczasowego realizowania projektu i 

rozliczenia go w przyszłości, ponieważ jest to ten sam właściciel 
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Odnośnie zarzutu radnej Danuty Patkowskiej w kwestii braku opieki nocnej i weekendowej 

przekazał, że zostały ustalone zasady przez Narodowy Fundusz Zdrowia i do nich należy się 

dostosować. Obecnie Powiat został podzielony na dwa obszary: pierwszy obszar to Gmina 

Myślibórz, Dębno i Boleszkowice, a drugi to Gmina Barlinek, Nowogródek i Gmina Pełczyce. 

Wcześniej były trzy obszary, ale w porównaniu do innych powiatów, gdzie jest w większości 

jeden obszar - Powiat Myśliborski i tak jest w dobrej pozycji. Zauważył, że nie jest tak, że 

mieszkańcy Gminy Dębno pozbawieni są opieki  i muszą każdorazowo jeździć do Myśliborza. 

W momencie kiedy ktoś potrzebuje natychmiastowej pomocy jest mu ona udzielona w Szpitalu 

w Dębnie. 

W kwestii kondycji Szpitala przekazał, że radna Danuta Patkowska jest w błędzie. Zauważył, 

że Gmina Dębno powołała niezależną firmę zewnętrzną, która przeprowadziła audyt Szpitala. 

Zdiagnozowane zostało wszystko, zarówno słabe, jak i mocne strony. W trakcie prezentacji 

padło stwierdzenie, które nie jest objęte klauzulą poufności, że zarządzanie Spółką jest 

właściwe i takie powinno być w obecnych czasach. Poprosił, aby radni nie wracali do kwestii, 

co kto i kiedy powiedział. Na Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego niektórzy 

radni powiedzieli wiele słów, które ugodziły w dobre imię Szpitala w Dębnie. Gdy trzeba było 

potwierdzić fakty, które były przytaczane nikt tego nie uczynił. Przekazał, że stwierdzenia, 

które zostały wypowiedziane przez różne osoby i radnych w zakresie narażenia zdrowia, czy 

życia, łamania przepisów zostały skierowane do odpowiednich organów celem wyjaśnienia.     

Zauważył, że przedmówcy oprócz radnej Danuty Patkowskiej posługują się stwierdzeniem, że  

Szpital ma długi, a nie stratę, co jest błędnym myśleniem. W momencie kiedy była decyzja  

o komercjalizacji to SPZOZ miał stratę w wysokości 1.900.000 zł, której nie miał z czego 

pokryć. W jednym roku został Spółką i rok obrotowy zakończył na stracie ok. 270.000 zł.   

Dodał, że w kwestii zarzutu dotyczącego złego zarządzania Szpitalem można zobaczyć ilu 

Dyrektorów było w Dębnie, a ilu w Barlinku. Zauważył, że w Barlinku jeszcze kiedy był 

SPZOZ został przeprowadzony program restrukturyzacji Szpitala, natomiast w Dębnie nie 

wyrażono zgody, aby to uczynić. Zastanawiające jest dlaczego podjęto taką decyzję. 

Stwierdził, że jeśli Rada Powiatu nie podjęłaby decyzji o komercjalizacji obu Szpitali, to na 

dzień dzisiejszy już by ich nie było. Nie byłoby również Powiatu, który przejąłby wszystkie 

zobowiązania  i musiałby je spłacić ze swoich środków. Zaznaczył, że decyzje podejmowane są 

w taki sposób, aby zapewnić bezpieczeństwo i ochronę zdrowia   

Odnośnie skargi na Starostę Myśliborskiego w zakresie braku powołania Rady Nadzorczej 

przekazał, że takiego obowiązku w zakresie tego podmiotu nie ma. Zauważył, ze po pierwszym 

roku obrotowym taka Rada mogłaby zostać powołana, jednak na chwilę obecną nie planuje się 

tego uczynić. Dodał, że Spółka nie jest pozostawiona bez nadzoru. Nadzór nie jest sprawowany 

jednoosobowo, ponieważ jest Zgromadzenie Wspólników, które taki nadzór sprawuje na 

bieżąco w zakresie sytuacji finansowej i inwestycji. Jeśli Szpital ma możliwość poszerzenia 

oferty o inne usługi medyczne to należy to zrobić, ponieważ za tym idą dodatkowe środki 

finansowe. 

Odnośnie umowy w zakresie utworzenia nowych poradni przekazał, że można złożyć wniosek 

na dodatkowe usługi w momencie kiedy Narodowy Fundusz Zdrowia ogłosi konkurs. 

Zauważył, że aby wygrać konkurs należy spełnić określone wymogi i złożyć jak najlepszą 

ofertę.  

Zaproponował, aby radni przegłosowali projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski  

zapytał, czy jest to wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

przekazał, że nie jest to wniosek o zamknięcie dyskusji. 
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Radny Powiatu – Wojciech Wojtkiewicz 

stwierdził, że Starosta w swoim wypowiedziach przeinacza wypowiedzi radnych oraz podaje 

nieprawdziwe informacje, twierdząc, że szpital raz po raz generował straty. Wszystko można 

sprawdzić w sprawozdaniach finansowych. Następnie przekazał, że Szpital w Barlinku jest w 

lepszej sytuacji finansowej, ponieważ w 2010 roku nie przekazano w prywatne ręce 

funkcjonujących poradni. Straty wykazywane po 3, czy 4 miesiącach wskazują na fakt, ze 

Spółka się nie bilansuje. Gdyby doliczono roczne koszty obsługi długu to strata byłaby dużo 

wyższa. Zauważył, że nie jest przeciwny temu, aby wesprzeć Szpital, ponieważ w poprzedniej 

kadencji był cały czas wspierany, były spłacane zaciągnięte długi. Chodzi jedynie o sposób 

dyskusji. Nie może być tak, że za każdym razem w tak ważnych sprawach zwoływane są sesje 

nadzwyczajne.   

Następnie stwierdził, że dopóki nie będzie skutecznego nadzoru nad Szpitalem sytuacja nie 

ulegnie zmianie.  

Przekazał, że należy skupić się na uchwale w przedmiotowej sprawie i ją przegłosować. 

 

Radna Powiatu – Danuta Patkowska 

stwierdziła, że złe zarządzanie Powiatem wynika z faktu, iż źle jest zarządzane Państwo. Nie 

zgodziła się z wypowiedzią Starosty w zakresie powołania Rady Nadzorczej. Zauważyła, że 

posiedzenie Rady Miejskiej w Dębnie na temat udziałów Gminy w Szpitalu w Dębnie było 

tajne. Radni oraz kilka innych osób podpisali klauzulę poufności z odciskiem palców. Tylko te 

osoby wiedzą w jakim kierunku toczą się rozmowy. Stwierdziła, że zrozumiałym działaniem 

byłoby to wtedy, gdyby były to pieniądze prywatne, a tak nie jest. Zapytała, czy radni 

powiatowi posiadają wiedzę w jakim kierunku toczą się rozmowy pomiędzy samorządem 

powiatowym a gminnym? Czy któryś z radnych otrzymał propozycję, aby podpisać klauzulę 

poufności i otrzymać informacje na temat sytuacji w Szpitalu.   

Następnie zauważyła, że z protokołu z posiedzeń Zarządu można wyczytać, że Zarząd bardzo 

rzadko zajmował się tematem Szpitali. Zauważyła, że przekazuje się majątek dla Szpitala tylko 

dlatego, że za chwilę dług Szpitala mógłby przekroczy wartość majątku, co doprowadziłoby do 

likwidacji. Dodała, że pretensje ze strony Starosty i Zarządu nie powinny być kierowane do 

radnych, ponieważ mieszkańcy na bieżąco przekazują radnym informacje o sytuacji w Szpitalu. 

Zauważyła, że na stronie 18 programu restrukturyzacji Szpitala jedną ze słabych stron Szpitala 

jest zła opinia o szpitalu.   

 

Starosta Myśliborski – Arkadiusz Mazepa 

zauważył, że to samorząd gminny a nie powiatowy podjął decyzję o utajnieniu sesji Rady 

Miejskiej w Dębnie. Przekazał, że Zarząd Powiatu posiada wiedzę na temat sytuacji Szpitala. 

Przekazał, że w sesji Rady Miejskiej uczestniczyły również inne osoby, które nie są radnymi, 

ale które podpisały klauzule poufności.   

Następnie zaproponował, aby przegłosować projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Radny Powiatu – Andrzej Potyra 

przypomniał, że w poprzednich kadencjach nie było takich zasad w zakresie funkcjonowania 

Szpitala jakie zaistniały w 2011 roku. Spółkę można było powołać wcześniej, ale wówczas 

trzeba byłoby przejąć wszystkie długi. Poprzednie kadencje nie miały takich możliwości,  

a obecna Rada mogła utworzyć spółkę i oddłużyć Szpital ze środków przekazanych  

z Ministerstwa.  Ustawodawca doprowadził do tego, że można było tak postąpić, nie jest to 

jakiś specjalny sukces tej kadencji.   

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

godz. 14.20 – Przewodniczący Rady ogłosił przerwę 
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godz. 14.25 – wznowiono obrady 

 

 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie projektu uchwały. 

 

Za podjęciem projektu uchwały w w/w sprawie głosowało – 14 radnych, przeciw –  

3 radnych, nikt nie wstrzymał się od głosu.   

 

Uchwała Nr LIII/437/2014 z dnia 22 lipca 2014 roku w sprawie wyrażenia zgody na 

wniesienie wkładu niepieniężnego do spółki pod firmą Szpital w Dębnie Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale została podjęta. (załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

 

Ad. 4 

Przystąpiono do podjęcia uchwały Rady Powiatu w sprawie ustalenia regulaminu 

przyznawania nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia w szkołach  

i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Myśliborski. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania nauczycielom dodatków  

i innych składników wynagrodzenia w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Powiat Myśliborski stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

 

 

godz. 14.27 - sesję opuścili następujący radni: 

1. Józef Głuszko, 

2. Tomasz Jarema, 

3. Ferdynand Łukasik, 

4. Tadeusz Maćkała, 

5. Danuta Patkowska, 

6. Andrzej Potyra, 

7. Ryszard Wiśniak,  

8. Wojciech Wojtkiewicz. 

 

 

Starosta Myśliborski - Arkadiusz Mazepa 

zauważył, że część radnych opuściła salę obrad z niewiadomych przyczyn. Przekazał, że  

w zamiarze było zaprezentowanie wszystkim radnym oraz osobom zgromadzonym na sali, 

sytuacji po uzgodnieniach ze związkami zawodowymi w zakresie regulaminu przyznawania 

nauczycielom dodatków i innych składników wynagrodzenia w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Myśliborski.  Dodał, że na potwierdzenie jest 

protokół z dnia 3 lipca br. podpisany przez wszystkie strony, które uczestniczyły  

w uzgodnieniach. Przekazał, że uzgodniono rozdział 1 i 2 regulaminu, ponadto uzgodniono 

rozdział 3 w § 4 ust. 5, uzgodniono rozdział 4 § 5 ust. 1-6, ust. 9, uzgodniono rozdział 4 § 5 ust. 

7 z kwotą 140 zł za wychowawstwo w klasie i w rozdziale 4 § 5 ust. 8 dla opiekuna stażu w 

wysokości 70 zł. Uzgodniono rozdział 3 § 4 ust. 3 i 4. 

Zauważył, że rozbieżności w regulaminie i to czego nie uzgodniono to kwestie dotyczące 

dodatku motywacyjnego, dodatku za warunki pracy, wynagrodzenia za nadgodziny 

ponadwymiarowe, godziny doraźnych zastępstw, dodatku mieszkaniowego oraz postanowień 

końcowych zaproponowanych przez samorząd. 

Stwierdził, że zachowanie części radnych, którzy opuścili obrady jest nieodpowiedzialne.  

Następnie zapytał Przewodniczącego Rady Powiatu, czy w takiej sytuacji Rada może 

podejmować decyzje?    
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Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

przekazał, że Rada Powiatu nie może podjąć przedmiotowego projektu uchwały. Następnie 

ogłosił przerwę, aby móc skonsultować się z radcą prawnym. 

 

 

godz. 14.30 – przerwa 

 

godz. 14.55 – wznowiono obrady 

 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

zauważył, że na sesji znajduje się obecnie 8 radnych, a więc Rada nie ma quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał Rady.   

Następnie na podstawie zapisów Statutu ogłosił przerwę w obradach do godziny 18.00. 

 

 

godz. 18.03 – wznowiono obrady 

 

 

Przewodniczący Rady – Cezary Krzyżanowski 

przekazał, że na sesji znajduje się obecnie 9 radnych, a więc Rada nie ma quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał Rady.   

Zauważył, że nieobecni na sesji radni nieusprawiedliwieni to: 

1. Józef Głuszko, 

2. Tomasz Jarema, 

3. Ferdynand Łukasik, 

4. Tadeusz Maćkała, 

5. Danuta Patkowska, 

6. Andrzej Potyra, 

7. Ryszard Wiśniak,  

8. Wojciech Wojtkiewicz. 

 

 

 

Ad. 5 

Z uwagi na brak quorum Przewodniczący Rady zamknął LIII sesję Rady Powiatu  

w Myśliborzu.  

 

 

Płyta DVD z nagraniem z LIII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 22.07.2014r. stanowi 

załącznik nr 6  do Protokołu.  

 

 

 
Protokołowała: 

Dagmara Gembiak 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

Cezary Krzyżanowski 


